



RACE NOTICE – AVIS DE COURSE

Dates	January 28 and 29, 2023 First start time: 10:05 a.m.	28-29 janvier 2023 Premier départ: 10H05
Name of Event	FIS OCUP	FIS OCUP
Event	2X Slalom	2X Slalom
Gender	Men	Hommes
Location / Course	Camp Fortune, 300 chemin Dunlop Chelsea, QC J9B 2N3 – FIS: 14699/11/22	Camp Fortune, 300 chemin Dunlop Chelsea, QC J9B 2N3 - FIS: 14699/11/22
Codex	1471 &1472	1471 &1472
Sanction	FIS ACA/AOA 2022-2023 Race Calendar	FIS ACA/AOA Calendrier 2022-2023
Eligibility	FIS License	Licence FIS
Entry Fee	\$80, includes lift ticket	\$80 incluant le billet de ski
Entry Deadline	January 26, 2023 5:00 p.m.	26 janvier 2023 17H
Entry Registration & Payment	<p>Race entry will be executed by the coaches on www.alpinepoints.ca/raceRegistration/login/</p> <p>Québec athletes only: https://adhesion.skiquebec.qc.ca/entraîneur/login.php 15 days prior to the event.</p> <p>Full payment for both SL races on January 28 between 7:30-9:30 AM at Camp Fortune (Skyline).</p> <p>The accepted payment methods are team check (in Canadian funds) (PERSONAL CHECKS ARE NOT ACCEPTED), cash, credit card, and Interac.</p> <p>Payments with credit cards will be charged a 3% transaction fee.</p> <p>Payments via Interac must be received at least 24 hours in advance paid to money@campfortuneskiclub.org with a confirmation being sent to FISROC@campfortuneskiclub.org.</p> <p>Coaches are required to pay for their whole team.</p> <p>\$50.00 post race charge for each missing bib.</p>	<p>Inscriptions par les entraîneurs via : www.alpinepoints.ca/raceRegistration/login/</p> <p>Pour les athlètes du Québec seulement: https://adhesion.skiquebec.qc.ca/entraîneur/login.php 15 jours avant l'évènement.</p> <p>Paiement complet pour les 2 courses SL le 28 janvier entre 7H30-9H30 à Camp Fortune (Skyline).</p> <p>Les modes de paiement acceptés sont: chèque d'équipe (argent canadien) (PAS DE CHÈQUE PERSONNEL), argent comptant, carte de crédit ou Interac.</p> <p>Les paiements par carte de crédit seront chargés un frais administratif de 3%.</p> <p>Les paiements par Interac doivent être reçus au moins 24 heures à l'avance à money@campfortuneskiclub.org avec une confirmation de paiement à FISROC@campfortuneskiclub.org.</p> <p>Un seul paiement par équipe svp.</p> <p>\$50.00 sera réclamé pour chaque dossard manquant.</p>
Teams Captains Meetings	<p>19:00 hrs, January 27 – Camp Fortune Skyline – Race Trailer</p> <p>January 28, 15 min after completion of race – Camp Fortune Skyline – Race Trailer</p>	<p>19 h 00, le 27 janvier – Camp Fortune Skyline - Roulotte du Club</p> <p>15 min après la fin de la course, 28 janvier - Camp Fortune Skyline – Roulotte du Club</p>





	Google Meet Option: Jan 27: https://meet.google.com/ntv-kuit-wsb Jan 28: https://meet.google.com/jdw-fsie-nuj	Option Google Meet: 27 Jan: https://meet.google.com/ntv-kuit-wsb 28 Jan: https://meet.google.com/jdw-fsie-nuj
Protest Fee	\$100	\$100
Awards	30 min. after the last racer.	30 min. après le dernier coureur.
Communication WhatsApp Group	Please join the WhatsApp group for the race. You will receive information and live updates on race days. https://chat.whatsapp.com/D08LK0ufZ3z67cnElwC8cw	SVP vous joindre au Groupe WhatsApp pour la course. Vous pourrez recevoir des informations et des mises à jour en direct les jours de course. https://chat.whatsapp.com/D08LK0ufZ3z67cnElwC8cw
Official Board	The unofficial results will be available on Live Timing https://www.live-timing.com/index.php	Les résultats seront non officiels et disponibles sur Live Timing https://www.live-timing.com/index.php
Visiting Racer Information	Lodging: Racers and coach responsibilities. ROC recommendation: https://doubletreeregatineau.com/en/	Hébergement: Responsabilité des athlètes et entraîneurs. Recommandation du COC : https://doubletreeregatineau.com/
Chair ROC	Marie-Claude Meunier	Marie-Claude Meunier
Chief of Race	Jessica Hearty	Jessica Hearty
Technical Delegate	Sylvie Lauzon	Sylvie Lauzon
Race Secretary	Marie-Claude Meunier	Marie-Claude Meunier
Contact	For all information : FISROC@campfortuneskiclub.org	Pour toute information: FISROC@campfortuneskiclub.org
Volunteering	We need volunteers – THANK YOU in advance. Send your Officials qualification to FISROC@campfortuneskiclub.org	Nous avons de besoin de bénévoles – MERCI l'avance. Faites parvenir vos qualifications d'officiels à FISROC@campfortuneskiclub.org
LIABILITY	The station Camp Fortune and the race organization will not be held accountable for anything related to the race. The race committee reserves the right to refuse any athletes to race if they judge unfit for the event.	La station Camp Fortune et les organisateurs de la course se dégagent de toutes responsabilités en rapport avec ces compétitions. Le comité organisateur se réserve le droit de refuser la participation aux épreuves à tout compétiteur qu'il juge inapte dans les circonstances.

